



As patron of the Alcuin Society, I am pleased to offer greetings to all of its members and to the designers and publishers of the works selected for the 2012 *Alcuin Society Awards for Excellence in Book Design in Canada*.

Books are so much more than simply pages bound together; for me, they are treasures with the power to expand our horizons, alter a life course and change how we see things. The Alcuin Society is a volunteer organization supported by avid book lovers who are passionate about the past, present and future of books. The content of a book can at times be as important as its packaging, which is something that the Society has successfully endeavoured to show since it was founded in 1965.

Congratulations to the winners of these prestigious awards and to the Alcuin Society Board members for their extraordinary commitment to their mission. Good luck to everyone in contention for the various international awards!

A handwritten signature in dark ink, reading "David Johnston". The signature is fluid and cursive, with the first name "David" being larger and more prominent than the last name "Johnston".

DAVID JOHNSTON

À titre de président d'honneur de la Société Alcuin, j'ai le grand plaisir de saluer tous ses membres, ainsi que les concepteurs et les éditeurs des oeuvres retenues pour les *Prix pour l'excellence de la conception graphique du livre au Canada 2012*.

Les livres sont pour moi bien plus qu'un simple assemblage de feuilles, mais plutôt de véritables trésors qui ont la faculté d'élargir les horizons, d'influencer le parcours d'une vie et de changer notre vision des choses. La Société Alcuin est une association bénévole soutenue par de véritables passionnés qui ont à coeur le passé, le présent et l'avenir des livres. Parfois, le contenu est simplement tout aussi important que son contenant et c'est une des choses que la Société s'applique à démontrer avec succès depuis sa fondation en 1965.

Toutes mes félicitations aux lauréates et lauréats de ces prix prestigieux, ainsi qu'aux membres du Conseil de la Société Alcuin pour leur engagement remarquable dans la mission qui les anime. Bonne chance à tous ceux et celles qui sont en lice pour les divers prix internationaux!